
To: Jordan Securities Commission,
     Amman Stock Exchange
Company’s Name: JORDAN AHLI BANK
Date: 21-04-2021 12:34:09 AM
Subject: AGM Registration Guidelines and Website Link

السادة هيئة الاوراق المالية
السادة بورصة عمان

اسم الشركة: البنك الاهلي الاردني
AM 12:34:09 2021-04-21 :التاريخ

الموضوع: الرابط الإلكتروني وارشادات التسجيل لاجتماع
الهيئة

With reference to the above subject matter, and following the
disclosure dated 25/03/2021 published on the website of Jordan
Securities Commission and Amman Stock Exchange in respect of
Jordan Ahli Bank Ordinary General Assembly Meeting  invitation
that shall be held at 2:00 p.m. on Thursday corresponding
29/04/2021, kindly find attached the meeting relevant link in order
to register and attend the electronic and visual meeting via the
smart portal (Lumi AGM), where the matters listed on the agenda
attached will be considered and decisions related to them will be
taken. For more details, please follow the attached guidelines,
and you can also scan the attached QR code

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، ولاحقا للإفصاح المؤرخ في 2021/03/25 والمنشور على الموقع الإلكتروني
لهيئة الأوراق المالية وبورصة بخصوص الدعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة العادي للبنك الأهلي الأردني

وذلك في تمام الساعة الثانية من بعد ظهر يوم الخميس الموافق 2021/04/29، مرفق لحضرتكم طيه الرابط
الإلكتروني الخاص بالاجتماع لغايات الوصول إلى البوابة الذكية والتسجيل لحضور الاجتماع بواسطة

الاتصال المرئي والإلكتروني LUMI AGM حيث سيتم النظر بالأمور المدرجة على جدول الأعمال المرفق
واتخاذ القرارات المتعلقة بها. للمزيد من التفاصيل، يرجى اتباع الارشادات المرفقة ، كما يمكنكم المسح على

رمز QR   المرفق. 

29-04-2021 29-04-2021

Please accept our sincere thanks and appreciation.
Name:       Maisa Turk
Position:       Legal Advisor and Board Secretary

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام.
Maisa Turk       :الاسم

المنصب:       المستشار القانوني وأمين سر مجلس الإدارة

JORDAN AHLI BANK

Page 1 of 1


